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Prítomní - Poslanci MsZ

paedDr. Peter fern!, PhD., Milan Biöan, lng. Augustín Popluhár'. Mgr' Miroslav

psota, zoltán szelle, Bc. Vladimír Danko, lng. stefan Marczibányi, zuzana

Gauliederová, Ing. Milan Zeleñák, Peter Tomiö, Mgr. János Marsall, MUDr' Ervin

Chomöa, Zsolt Takáð

ospravedlnenú: Mgr. László Biró, Fridrich Psota, JUDr' Peter zelinka

Neskorðí príchod nahlásil:, PhDr. Marta vajdová, Peter Závodskli, Mgr' Juraj Bottka

Prítomní za MsÚ:

lng. Juraj srnka, PhD., MVDr. Gábor Pallya, Mgr. zuzana Moroviöová, lng' Beáta

Katonová, phDr. Marcela Mazsárovã, Mgr.'lvan Szolga, Eva Vaðáková, Mgr' Daniela

Amrichová

Óalei prítomní: Mgr. Peter Kolek

Peter Paéka

- otvoril 21. zasadnutie MsZ, ktoré bolo zvolané mimo schváleného plánu MsZ na

Ziadost postanec[eno zOoru, kedZe posledného MsZ som sa nemohol zúöastnif'

- poZiadal prítomnfch poslancov.o prezentáciu : z celkového poötu 19 poslancov sa

prezentovalo 13 päslancov, konðtaiãval, Ze zasadnutie MsZ je uznáðaniaschopné

- predlozil navrhol zverejneného programu dneðného zasadnutia MsZ

PROGRAM:

1. Otvorenie
2. Votba návrhovej komisie
3. Návrh na lll' úpiavu rozpoötu narok2021
4. Zâver

Peter Paðka

Hlasovanie

prosímhlasujteozverejnenomnávrhuprogramurokovaniaMsZ

Z celkového Poötu Poslancov : 19

Prítomní: 13

Za: 13

Proti: 0

Zdräalo sa 0

Nehlasovalo: 0

. konötatujem, Ze program dneöného rokovania MsZ bol schválenf

- piéãtlãOäm navin iazlo1ente návrhovej komisie v zloZení :
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Zoltân Szelle, Zsolt Takáë, lng. Augustín Popluhár

- prosím hlasujte o zloåení návrhovej komisie

Hlasovanie: Z celkového poötu poslancov: 19
Prítomní: 13
Za: 12
Proti: 0
Zdräalo sa: 1

Nehlasovalo: 0

- konðtatujem, Ze návrhová komisia bola schválená

- v súlade s Rokovacím poriadkom mestského zastupitelstva predkladám návrh na
overovatelov zápisnice:

l. Bc. Vladimír Danko 2. lng. Stefan Marczibányi

- prosím hlasujte o overovateloch zápisnice

Hlasovanie: Z celkového poötu poslancov : 19
Prítomní: 13
Za: 12
Proti: 0
Zdräalo sa'. 1

Nehlasovalo: 0

Skrutátormi dneðného zasadnutia sú: Priska Viczénová, Alena Deáková
Zapisovatelka: Alena Deáková

Bod ð. 3 - Návrh na lll. úpravu rozpoðtu na rok 2021

lng. Juraj Srnka, PhD.
Peter Paéka

- uviedol materiál
- rozprava

Zsolt Takáö
- na zá./rilade rokovania komisie vistavby, kde vziëla potreba aktualizovat niektoré

projekty tfkajúce sa obnovy parkovísk dávam pozmeñujúci návrh
- pozmeñujúci návrh - do rozpoötu zapracovaf 15tis.€ na aktualizáctu projektov

pre stavebné povolenie na vybudovanie parkovísk Clementisové sady,
Zorniöka, Nová Doba, sídl. SNP

Peter Paéka

hlavn¡i problém je v tom, 2e na Clementisov¡7ch sadoch by malo dôjsf k ufrubu
a234 stromov, öo je nepredstavitelné, toto je dôvod aktualtzácie tohto projektu
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Mgr. Peter Kolek

- poZiadal o podporu návrhu - 40tis.€ schválené na kultúrny program pre MsKS
na rok 2021 ku Galantskfm trhom ponechaf pre MsKS. Ked2e Galantské trhy
sa nebudú organizovaf v takom rozsahu, priöiel s myölienkou posilnif kvalitn¡i
kultúrny program na nádvorí NGK a v amfiteátri. MsKS vstúpilo do rokovania
s niektoqimi interprétmi.

- Robíme vöetko preto, aby tieto peniaze nemuseli byf pouZité. Tieto peniaze
potrebujeme ako takú poistku. NepouZité peniaze by sme vrátili.

- Renesanðnf kaðtiet sa v súöasnosti nachádza vo velmi zlom stave. Máme
cenovú ponuku na komplexnú rekon5trukciu renesanöného ka5tieta z vonkajöej
strany fasády atd'. , takZe následne by tieto peniaze mohli byf pouZité na tento
úöel.

- Stre5ná krytina v renesanönom ka5tieli je v havarijnom stave a tento problém
je nutné okamZite rieöif. Pri da2di do budovy zatekâ. Máme na to cenovú
ponuku vo vfðke 1 577,50€.

Peter Paõka

súöasfou tohto materiálu by mali byf 4 návrhy uznesení, prosím návrhovú
komisiu

lng. Augustín Popluhár

- preöítal návrh uznesenia

Uznesenie
Mestské zastupitel'stvo v Galante v zmysle $ 10 ods. 6 zákona ð). 58312004 Z. z.

o rozpoötovfch pravidlách územnej samosprávy v znení neskoröích zmien a doplnkov

schval'uje

poskytnutie finanön¡ich prostriedkov vo v¡?ëke 962 492 € prostredníctvom presunu
z kapitálovfch vfdavkov na vfdavkové finanöné operácie pre spoloönosf Galandia
spol. s r.o. vo forme návratnej finanönej vipomoci v súvislosti s rekonötrukciou TC
Galandia. T: ihned'

Hlasovanie: Z celkového poðtu poslancov : 19
Prítomní: 15
Za: 11

Proti: 0
ZdrZalo sa: 3
Nehlasovalo: 1

konötatujem, 2e uznesenie bolo schválené

lng. Augustín Popluhár

- návrh uznesenia v zmysle predloZenej písomnej predlohy PRO
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RENOVATION E, termín 30.06.2021

Mgr. Juraj Bottka

- tieto finanöné prostriedky sú zahrnuté aj v projekte, kto¡fm sa stavia táto veZa?
Bolo mi povedané, 2e to ide v rámcitohto projektu,

lng. Juraj Srnka, PhD.

- z prostriedkov mesta pôjde suma 3 401€, ktoré sú súöasfou spolufinancovania
pQektu a t¡?ch 34 003€, ktoré sú súöastou uznesenia budú rieðené tak,2e budú
poskytnuté v zmysle zmluvy PRO RENOVATIONE, ktoré nám ich po refundácii
budú vrátené

Mgr. Juraj Bottka

- akou zmluvou to bude zabezpeóené?

lng. Juraj Srnka, PhD.

- bude to v zmysle Zmluvy o zdruZení

Uznesenie
Mestské zastupitel'stvo v Galante v zmysle $ 11 ods. 4 zákona ö. 369/1990 Zb.
o obecnom zriadení v znení neskoröích zmien a doplnkov

schval'uje
uzatvorenie zmluvy o zdruäení medzi PRO RENOVATIONE n.f. a mestom Galanta
ohladom poskytnutia finanön¡?ch prostriedkov vo vföke 34 003 € na úhradu nákladov
na obstaranie zariadení a predmetov projektu ,,Galanta na öpirále storoöiami", ktonf je
zamerany na vybavenie juZnej veZe Neogotického kaötiela v Galante, v zmysle
predloZeného návrhu v prílohe ö. 13.

a odporúëa
primátorovi mesta podpísat'zmluvu o zdruZenív zmysle schvalovacej öasti uznesenia.

T: 30. iúna 2021

Hlasovanie: Z celkového poötu poslancov: 19
Prítomní: 15
Za'. 13
Proti: 0
Zdråalo sa: 1

Nehlasovalo: 1

konötatujem, 2e uznesenie bolo schválené
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lng. Augustín Popluhár

- preöítal návrh uznesenia

Uznesenie

Mestské zastupitel'stvo Galanta podla $ 11 ods.4 písm. a)zákona ð.369/1990 Zb.
o obecnom zriadení v znení neskoröích predpisov v súvislosti so zamedzením
následkov ðírenia nebezpeönej nákazlivej tudskej choroby Covid-19 opatreniami
orgánov ötátnej správy

schval'uje
poskytnutie zlavy z nájomného nájomcom nebytovfch priestorov vo v¡iðke 50%
nájomného za obdobie sfaZeného uZívania od 01.01 .2021 do 18.04.2021 v súlade
s ustanoveniami $13c zákona ö,. 7112013 Z. z. o poskytovaní dotácií pôsobnosti
Ministerstva hospodárstva SR v znení neskoröích predpisov s nasledovnlimi
podmienkami:

a) v nebytovfch priestoroch nájomca predáva tovar alebo poskytuje sluZby koneönfm
spotrebitelom vrátane súvisiacich obsluZniich priestorov a skladov¡7ch priestorov
b) nemá voöi mestu Galanta alebo prenajímatelovi zâväzky po lehote splatnosti
c) nie je príjemcom dotácií z akfchkolvek dotaönfch grantov alebo schém mesta
Galanta
d) Ziadost'o poskytnutie zlavy doruöí nájomca najneskôr do 14. i(na2021
e) v spolupráci s prenajímatelom podá Ziadosf o dotáciu na úhradu nájomného na
Ministerstvo hospodárstva SR.
Ziada

prenajímatelov nebytovfch priestorov vo vlastníctve mesta Galanta, Mestské kultúrne
stredisko v Galante, Bysprav s. r.o., v spolupráci s nájomcami, ktorí poZiadajú o zlavu
nájomného, predloZif Ziadost o dotáciu na úhradu nájomného na Ministerstvo
hospodárstva SR. T: ihned'po obdrZaní åiadostí

Hlasovanie Z celkového poötu poslancov : 19
Prítomní: 15
Za'. 15
Proti: 0
Zdräalo sa: 0
Nehlasovalo: 0

Peter Paðka
- konötatujem, Ze uznesenie bolo schválené
- máme tu tri pozmeñujúce návrhy

lng. Augustín Popluhár

- l. pozmeñujúci návrh p. Takáða 15tis.€ kapitola 0440.3 projektová
dokumentácia

805



Hlasovanie Z celkového poötu poslancov : 19
Prítomní: 15
Za: 14
Proti: 0
Zdräalo sa: 1

Nehlasovalo: 0

pozmeñujúci návrh bol schváleni

ll. pozmeñujúci návrh kapitola 01.08.0 - transfer MsKS - zmena vyuZitia
finanönfch prostriedkov vo vföke 40tis.€ z dôvodu , 2e sa nebudú organizovaf
Galantské trhy, úöel vyuZitia sa mení na prevádzkovy príspevok Kultúrne leto,
eventuálne oprava fasády Renesanöného kaötieta v Galante - presun 40tis.€

Peter Závodskf

- treba to presne vymenovat z akej kapitoly, na ktorú kapitolu

lng. Juraj Srnka, PhD.

- ostáva to na kapitole 0180, len sa mení úöel vyuZitia a z príspevku na Galantské
trhy sa príspevok mení na Kultúrne leto a následne oprava fasády
Renesanöného kaötiela.

lng. Augustín Popluhár

- presun prostriedkov z kapitoly 01.08.0 transfer pre Mestské kultúrne stredisko
z prostriedkov Galantsklich trhov na prostriedky Kultúrne leto eventuálne
oprava fasády Renesanðného kaðtiela v Galante suma 40tis.€.

Hlasovanie: Z celkového poötu poslancov: 19
Prítomní: 15
Za: 15
Proti: 0
Zdråalo sa'. 0
Nehlasovalo: 0

pozmeñujúci návrh bol schváleni

lng. Augustín Popluhár

lll. pozmeñujúci návrh - kapitola 01.8.0 - transfer pre Mestské kultúrne
stredisko - Oprava streönej krytiny Renesanöného kaëtiela v Galante v zmysle
cenovej ponuky 1 577,50€

Z celkového poötu poslancov: 19
Prítomní: 15
Za: 15
Proti: 0

Hlasovanie:
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Zdråalo sa: 0
Nehlasovalo: 0

pozmeñujúci návrh bol schválen¡i

preöítal návrh uznesenia

Uznesenie
Mestské zastupitel'stvo vGalante vzmysle $ 11 ods. 4 zákona ð. 369/1990 Zb
o obecnom zriadenív znení neskoröích zmien a doplnkov

berie na vedomie

Stanovisko komisie finanönej a správy majetku MsZ

schval'uje

1l predloåen¡i návrh na lll. úpravu rozpoötu mesta Galanta na rok 2021 s
pripomienkami s prebytkom vo vfðke 91 056 € pri tfchto pr'rjmoch a v¡idavkoch:

Beåny rozpoðet : Príjmy : 15 01 2 164 €, V¡Tdavky : 15 013 735 €

Kapitálovf rozpoöet: Príjmy 800 000 € V¡idavky : 3 268 638 €

Finanöné operácie : Príjmy 4122925€. Vfdavky : 1 561 661 €

a åiada

vedúcu finanðného a majetkového oddelenia vykonaf lll. úpravu rozpoötu mesta
Galanta na rok 2021.

Termín : 30.07.2021

Peter Závodskf

- otázka - öi sú splnené poZiadavky, ktoré bolivznesené na finanönej komisii vo
vzfahu k rozpoötu

Peter Paéka

predloZenie informatívnej správy k rekon5trukcii Galandie je doloZené
v materiály
predloZenie stanoviska hlavného kontrolóra to bolo doplnené
v5etko bolo splnené
prosím o vyjadrenie p. Szelleho

Zoltán Szelle

vðetky moje povinnosti a práva sú presne vyðpecifikované v Obchodnom
zákonníku. Ak má niekto pochybnosti, Ze je tam nieðo nekalé alebo sa robí
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nieöo nezákonné, sú na to moZnosti ako sa stretnút a vydiskutovaf sito
Nevidím dôvod, aby som vypisoval nejaké öestné prehlásenie. Mám to
odkonzultované aj s právnikmi.

Peter Závodskf

- od p. Szelleho nikto neZiadal öestné prehlásenie
- naöou hlavnou otázkou bolo, öi má mat Galandia stavebn¡f dozor, stavebné

povolenie, öijednotlivé prvky rekonðtrukcie majú maf stavebné povolenie
- tu ide o 1mil. € akaädá otënkaje relevantná

Zoltân Szelle

- mña oslovilo mesto cez p. prednostu a právnika mesta a poslali mi to öestné
prehlásenie - na to zareagoval

- verejné obstarávanie na stavebnf dozor 24.09.2020 mám vyzvu, kde je
uvedené, 2e objednávatelom je Mesto Ga]anta a Galandia s r.o. - to máme
o5etrené. MôZem predloZit zmluvu, ktorá bola zverejnená 16.12.2020 medzi
Mestom Galanta a Galandiou s.r.o. o jednom stavebnom dozore. Je moZné do
toho nahliadnut a informoval som o tom aj spoloönosf AVA-Stav.

Peter Paðka

- máme uZ vysútaZen¡i stavebn¡i dozor

Zuzana Gauliederová

akiim spôsobom chcete poslat obchodnej spoloönosti Galandia 1mil.€
na Galandii sa robí spraypark, je na to vydané stavebné povolenie? Alebo to
budete realizovaf dodatoöne?

Zoltân Szelle

- podala sa Ziadost o stavebné povolenie

Peter Paëka

- momentálne sa öaká na stavebné povolenie a popritom sa nad'alej konajú
vöetky ostatné práce

Zuzana Gauliederová

- od roku 2018-2019 viete öo tam chcete mat, mali ste na to dosf öasu. Bolo na
to vypísané verejné obstarávanie?

Zoltân Szelle

- úkony boli vykonané tak, 2e bol spraveni prieskum trhu teda verejné
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obstarávanie
ja som predkladal kompletné materiály od konca minulého roku, ked'som Vás
Ziadal na spustenie Galandie. Mal som nejak,é vízie tie sa öasom za pochodu
menili.
napr. musíme vymenif riadiacu jednotku, s öím sme ani nepoöítali, veci sa
menia za pochodu
MsZ som poZiadal o súhlas zriadenia sprayparku, ten som dostal na stretnutí
poslancov a na základe toho som konal

Peter Paðka

peniaze posielame tak, ako je to uvedené v návrhu uznesenia t.2.,2e sa jedná
o návratnú pôZiöku. Galandia bude musiet peniaze vrátit.

lng. Augustín Popluhár

- znovu preöítal návrh uznesenia

Uznesenie
Mestské zastupitel'stvo vGalante vzmysle $ 11 ods. 4 zákona ö. 369/1990 Zb.

o obecnom zriadení v znení neskorðích zmien a doplnkov

berie na vedomie

Stanovisko komisie finanönej a správy majetku MsZ

schval'uje

1l predloäeni návrh na lll. úpravu rozpoðtu mesta Galanta na rok 2021 s
pripomienkami s prebytkom vo vföke 91 056 € pritfchto pr'tjmoch a vlidavkoch:

Beäny rozpoöet : Pr'rjmy : 15 01 2 164 € Vfdavky : 15 013 735 €

Kapitálovyi rozpoöet: Príjmy: 800 000 € Vlidavky : 3 268 638 €

Finanöné operácie : Príjmy 4 122 925 €. Vlidavky : 1 561 661 €

a åiada

vedúcu finanöného a majetkového oddelenia vykonaf lll. úpravu rozpoötu mesta
Galanta na rok 2021. Termín : 30.07.2021

Hlasovanie: Z celkového poötu poslancov : 19
Prítomní: 15
Za'. I
Proti: 1

Zdråalo sa: 4
Nehlasovalo: 1

uznesenie bolo schválené
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Peter Paðka

pred dneönfm rokovaním MsZ som Vás pozval na stretnutie, ktorého sa
zúöastnili poslanci, ktorí ma podporujú, viacerísa ospravedlnili lebo opakovane
sa nezúöastñujú stretnutí so mnou.
preöítal ponuku, ktorú mesto dostalo od SPP. Vecou je ponuka na odkúpenie
77 ,5o/o podielu mesta Galanta spoloönosti Galantaterm s r.o.
poZiadal poslancov MsZ o schválenie uznesenla, aby mesto s nimi mohlo
zaöal rokovaf. Chcem, aby súöasfou zastúpenia mesta boli aj ölenovia
finanönej komisie. Táto prvá ponuka platí do 30.06.2021, preto som Vám to
takto verejne predniesol. Mojou predstavou je, aby sa prijalo uznesenie, ktoré
nás oprávñuje jednaf o predaji. Rokovaf by sa malo a je potrebné povedat, Ze
predaj podielu nie je moZni bez toho, aby ho schválilo MsZ.
suma 2 021 000€ nie je malá, peniaze potrebujeme

Peter Závodskf

k takejto závaänq veci mala byt'zvolaná finanöná komisia, toto je velmi váåna
vec
po d'alöie, nâm z neznámych dôvodov bola odvolaná predsedníðka dozornej
rady, je to na pováZenie kedZe dôvody nepoznáme a nebolo k tomu Ziadne
stretnutie
ja som bol zástancom toho, aby sme získali zo spoloönosti Galantaterm 100o/o,

musíme sa k tomu postavit zodpovedne na odbornej úrovni

Milan Biðan

boli tu ponuky na odkúpenie, ale MsZ to odmietlo. Som za to, aby sa vstúpilo
do jednania.

MVDr. Gábor Pallya

Mesto Galanta za poslednych20 rokov vöetko spravilo pre to, aby z toho balíka,
kto¡f ovládalo mesto bol rozhodujúci balík. Dosiahli sme77,5o/o.
uviedol dôvod, preöo sa neodkúpila zvyöná öasf. Nikdy na pôde MsZ
ne rezo n ov ala otâzka pred aja.

Peter Paëka

tvrdeníe hlavného kontrolóra sa nezakladá úplne na pravde. Spoloöenská
zmluva je tak nastavená, 2e na vela vecí treba 100o/o hlasov, tfm, Ze máme
77 ,5o/o nie sme oprávnení rozhodovat o vöetkom.
poprosím návrh uznesenia

lng. Augustín Popluhár

- znovu preöítal návrh uznesenia
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Uznesenie
Mestské zastupitelstvo v Galante v zmysle zákona 369/1990 Zb. z. o obecnom
zriadenív znení neskoröích predpisov a doplnkov

berie na vedomie

ponuku spoloönost¡ SPP lnfrastructure, a. s.

a deleguje rokovanie o predajiTT ,5o/o Galantatermu na primátora mesta a po dohode
Finanönej komisie a správy majetku MsZ doplní dalðích 4 ðlenov.

Hlasovanie: Z celkového poðtu poslancov : 19
Prítomní: 15
Za: I
Proti: 3
Zdräalo sa: 2
Nehlasovalo: 1

Peter Paðka

konötatujem, 2e uznesenie bolo schválené
toto jednanie neznamená, 2e je k predaju. Naöou snahou bude zabezpeöif to,
öo bolo v závere listu napísané, Ze cielom spoloönosti SSP je v prípade
v prípade odkúpenia podielu mesta d'alej rozvíjat spoloðnosf a pod.
toto uznesenie eöte neznamená,2e dôjde k predaju

Bod ö.4-Zâver

vðetkfm d'akujem za aktívnu úðasf a 21. zasadnutie MsZ vyhlasujem za
ukonðené.

t\

Peter Paðka
primátor

Bc. Vladimír Danko

lng. Stefan Marczibányi

Zapísala: Alena Deáková
V Galante, 11.06.2021

lng. Juraj Srnka, P
prednosta MsÚ

Overovatelia
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